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PROTOKÓŁ NR IX/2019 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 13 sierpnia 2019 roku  
w Urzędzie Miejskim w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radni nieobecni: 
Radna Patrycja Augustyniak - Seredyńska 
 
 

Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Rober Lewandowski 
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Skarbnik Gminy Żmigród   Joanna Monastyrska 
Pracownicy urzędu, goście ( lista obecności, jako załącznik nr 2). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1400. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, otworzył sesję 
wypowiadając słowa  

„OTWIERAM IX SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich uczestników 
sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 
osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z 
dnia 08.08.2019r. w sprawie zwołania sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie (wniosek stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
wyboru Sekretarza. 
Wiceprzewodniczący rady Robert Marzec zgłosił kandydaturę radnego Mariusza Cłapki. 
Radny Mariusz Cłapka wyraził zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej kandydatury 
na Sekretarza.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Balcerzak Joanna  za   

3.  Cłapka Mariusz    wstrzymujący 

4.  Czyżowicz Jan  za   

5.  Gawot-Turowska Justyna za   

6.  Kantor Joanna Maria     

7.  Kubik Andrzej za   

8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   
14.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 12 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali radnego Mariusza Cłapkę 
sekretarzem obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie w sprawie zmiany porządku 
obrad.  
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Burmistrz Robert Lewandowski zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku 
obrad 7  projektów uchwał: 

 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Żmigród na rok 2019 i lata 
następne, 

 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok, 

 w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale Rady Miejskiej w Żmigrodzie nr 
0007.VII.102.2019 z dnia 12 czerwca 2019 r. 

 w sprawie ustalenia sieci szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Żmigród, a także określenia granic obwodów tych szkół, 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Trzebnickiemu, 

 w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania osobom fizycznym, dotacji celowej z budżetu 
Gminy Żmigród na dofinansowanie kosztów poniesionych na budowę przydomowych 
oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Żmigród,   

 w sprawie  wprowadzenia na terenie Gminy Żmigród Programu „Żmigrodzka Karta 
Seniora”. 

 Przybyła Radna Pani Joanna Kantor 
.  

 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do wnioskodawców w sprawie zwołania 
sesji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, czy wyrażają zgodę na wprowadzenie do porządku 
obrad dodatkowych 7 projektów uchwał. 
Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyrazili zgodę na wprowadzenie do 
porządku obrad dodatkowych 7 projektów uchwał. 
 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie wniosku złożonego przez 
burmistrza Roberta Lewandowskiego w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 7 
projektów uchwał: 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Balcerzak Joanna  za   

3.  Cłapka Mariusz  za   

4.  Czyżowicz Jan  za   

5.  Gawot-Turowska Justyna za   

6.  Kantor Joanna Maria  za   

7.  Kubik Andrzej za   

8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   
14.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 14 głosami „za” przyjęli wniosek. 
 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie porządku obrad z 
przyjętymi wnioskami o zmianę porządku obrad.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Balcerzak Joanna  za   

3.  Cłapka Mariusz  za   

4.  Czyżowicz Jan  za   

5.  Gawot-Turowska Justyna za   

6.  Kantor Joanna Maria  za   

7.  Kubik Andrzej za   
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8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   
14.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad wraz z przyjętymi zmianami. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu 
wykonawczego Gminy Żmigród.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił przewodniczącą komisji skarg, wniosków i 
petycji Zofię Maksymowicz o omówienie projektu uchwały. 
Pani Zofia Maksymowicz powiedziała ,że w dniu 22.07.2019r. wpłynęła skarga p. Anny 
Melcner, która dotyczy zamówień publicznych poniżej 30 tys. EUR, a konkretnie audytu 
wewnętrznego. Umowy zawarte na usługę prowadzenia audytu wewnętrznego nie 
przekraczały kwot wskazanych w Zarządzeniu (były niższe niż 3000 euro netto), dlatego nie 
wymagały ogłoszenia w Biuletynie Informacji Publicznej. Burmistrz Gminy Żmigród działał 
zgodne z przepisami prawa.  ( uzasadnienie stanowi załącznik nr 4 do protokołu).Następnie 
przewodnicząca komisji odczytała stanowisko komisji, oraz uzasadnienie, które jest 
załącznikiem do uchwały. 
Głos zabrał Radny Patryk Andrzejewski czy pojawił się jakiś nowy tryb w zamówieniach 
publicznych, czy coś się zamierza zmienić w tej ustawie. Głos zabrał Radca Prawny P. 
Tomasz Wieczorek, który powiedział, że jest w Polsce trochę osób, które lubią pisać skargi, 
chcąc przez to uzyskać jakieś informacje. Nic się w tej ustawie nie zmienia. 
 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie zgodnie z 
wnioskiem komisji, skarg, wniosków i petycji uznania skargi za bezzasadną.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Balcerzak Joanna  za   

3.  Cłapka Mariusz  za   

4.  Czyżowicz Jan  za   

5.  Gawot-Turowska Justyna za   

6.  Kantor Joanna Maria  za   

7.  Kubik Andrzej za   

8.  Machi-Skibińska Justyna za   

9.  Maksymowicz Zofia  za   

10.  Marzec Robert za   

11.  Skrzypek Artur za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   
14.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosów „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IX.117.2019. 
 
Projekt uchwały nr 2 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2019 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
skarbnik. 
Pani Anna Dobrowolska skarbnik gminy omówiła projekt uchwały.  
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Zmiana podyktowana jest przede wszystkim przesunięciem wydatków w kwocie 479,463,00 
zł. na budowę przyszkolnej  krytej pływalni pn, „Dolnośląski Delfinek z roku 2019 na rok 
2020, dodatkowo zmiany, które wynikają z uchwały budżetowej, zdjęto również poręczenie 
dla Spółdzielni Mieszkaniowej, ponieważ w tym roku została spłacona cała należność. 
Radny Patryk Andrzejewski zadał pytanie z czego wynika przesunięcie zadania na przyszły 
rok., czy chodzi o obniżenie wartości zadania. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy Żmigród Pan Robert Lewandowski, który 
powiedział, że czekamy na rozstrzygniecie konkursu w Ministerstwie Sportu. 
Radni nie zgłosili więcej uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1. Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2. Balcerzak Joanna  za   

3. Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5. Gawot-Turowska Justyna za   

6. Kantor Joanna Maria  za   

7. Kubik Andrzej za   

8. Machi-Skibińska Justyna za   

9. Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11. Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13. Zagórski Rafał Adam za   
14. Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:   13 głosów „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             1 głos „wstrzymujący” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IX.118.2019 
 

Projekt uchwały nr 3 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
skarbnik. 
Pani Anna Dobrowolska skarbnik gminy omówiła projekt uchwały. 
Dochody: 

 o 550.000,00 – zwiększa się plan finansowy z tytułu wpływów z opłaty za użytkowanie 
wieczyste w rozdz, dot. remontu drogi Sanie - Powidzko , 

 o 15.000,00 – zwiększa się plan finansowy z tytułu wpływów z opłat za użytkowanie 
wieczyste w rozdz. 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami, 

 o 100.000,00 zł. - zwiększa się plan finansowy z tytułu wpływów z podatku od 
nieruchomości od osób prawnych (zwiększenie do przewidywanego wykonania), 

 o 250.000,00 zł. – zwiększa się plan finansowy z tytułów wpływów z podatku od 
nieruchomości od osób fizycznych, 

 o 200.000,00 zł. – zwiększa się plan finansowy z tytułów wpływów z podatku rolnego od 
osób fizycznych, 

 o 50.000,00 zł. – zwiększa się plan finansowy z tytułu wpływów z opłaty eksploatacyjnej, 

 o  50.000,00 zł. - zwiększa się plan finansowy z tytułu wpływów z innych opłat lokalnych, 

 o 84.482,00 zł. - zwiększa się plan finansowy z tytułu dotacji celowej z DUW we 
Wrocławiu, 

 o 4.466,00 zł. - zwiększa się plan finansowy z tytułu dotacji celowej z DUW we Wrocławiu, 

 o 29.999,00 zł. - zwiększa się plan finansowy z tytułu dotacji celowej, 

 O 33.290,00 zł. - zwiększa się plan finansowy z tytułu podatku VAT. 
Wydatki: 

 o 30,000,00 zł. zmniejsza się plan finansowy z tytułu zakupu materiałów i wyposażenia   



5 

 

 o 61.900,00 zł. zmniejsza się plan finansowy z tytułu wypłaty krajowych poręczeń i 
gwarancji, 

  o 156.000,00 zł zwiększa się plan finansowy z tytułu zakupu usług pozostałych - 
Promocja 

 o 110.000,00 zł. – zwiększa się plan finansowy z tytułu wynagrodzenia osobowego – 
Szkoła Podstawowa im. B. Chrobrego w Żmigrodzie, 

 o 30.000,00 zł. zwiększa się plan finansowy z tytułu zakupu materiałów i wyposażenia – 
Dowożenie uczniów do szkól, 

 O 76.482,00 zł. zwiększa się plan finansowy z tytułu zakupu usług remontowych, 

 o 1.600,00 zł. zwiększa się plan finansowy z tytułu zakupu materiałów i wyposażenia – 
Wybory do Parlamentu Europejskiego,  

Pani skarbnik pokrótce odniosła się do tabeli nr 3,5. 
Przewodniczący komisji Patryk Andrzejewski skierował zapytanie w sprawie 
Działu 750 administracja  jest kwota 156.000,00 zł. co  jest przewidziane w tej kwocie. 
Pani Anna Dobrowolska skarbnik udzieliła odpowiedzi, że jest to kwota przeznaczona na 
cele sportu. 
Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, że będzie ogłoszony  przetarg na reklamę i 
promocję gminy.  
Radny P. Patryk Andrzejewski spytał czy to są pieniądze dla naszych rodzimych klubów 
czy dla klubów z zewnątrz. 
Burmistrz Robert Lewandowski odpowiedział, że wsparcie to jest przeznaczone dla Klubu 
Piast, który zwrócił się o pomoc, ponieważ boryka się z kłopotami finansowymi.  
Radny Pan Patryk Andrzejewski prosił o zabranie głosu Prezesa Klubu Pana Rafała 
Zagórskiego. 
Pan Rafał Zagórski powiedział, że Klub ma przede wszystkim kłopoty z opłaceniem 
trenerów, gdyż nikt za 500 czy 600 zł. czy 700 zł.  nie będzie pracował. 
Radny Pan Patryk Andrzejewski zapytał o dział 801 o kwotę 30.000,00 zł i 37.000zł. usługi 
pozostałe. 
Pani Skarbnik Anna Dobrowolska wyjaśniła, że kwota 30.000,00zł. dot. biletów na dowóz 
uczniów do szkół podstawowych, natomiast kwota 37.000,00 zł. usługi pozostałe 
przeznaczona jest dla dowóz dzieci  niepełnosprawnych do placówek oświatowych. 
Radny Pan Patryk Andrzejewski zapytał również o dowóz dzieci do szkół 
ponadpodstawowych. 
Burmistrz Robert Lewandowski odpowiedział, że tylko dzieci z Powidzka maja możliwość 
dojazdu do Żmigrodu i z powrotem, ponieważ na tej trasie świadczy usługi jeszcze Ekspres 
Bus, w pozostałych miejscowościach nie ma takiej możliwości, poinformował, że gmina nie 
ma obowiązku dowozu młodzieży do szkół ponadpodstawowych. 
Pani Zofia Maksymowicz powiedziała, że dobrze było by, żeby przywrócić autobusy kursowe 
np. do Milicza.  
Burmistrz Robert Lewandowski odpowiedział, że przewoźnicy nie są zainteresowani, 
ponieważ kursy są nierentowne. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, ze zamierzamy złożyć ( konkretnie jutro) 
wniosek na budowę Centrum Mieszkaniowo – Pobytowego na pobyt całodobowy i pobyt 
Dzienny. Nikt nie złożył jeszcze wniosku na tę inwestycję. Jest na to kwota 50 mln zł. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz   przeciw  

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   
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7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   
14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  13 głosów „za” 
 
            1 głosów „przeciw” 
            0 głos „wstrzymujący” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IX.119.2019 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie nr 0007.VII.102.2019 z dnia 12 czerwca 2019 r.. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie  projektu uchwały przez Panią 
Sekretarz, która powiedziała, że niniejsza uchwała prostuje błędy pisarskie w uchwale Rady 
Miejskiej nr 0007.VII.102.2019 z dnia 12 czerwca  w spawie przeprowadzenia konsultacji 
społecznych z mieszkańcami Miasta Żmigród dotyczących realizacji projektu pn. „Budżet 
obywatelski w mieście Żmigród , które polegały na błędnym określeniu nazwy 
podejmowanego aktu oraz niewłaściwej numeracji załączników.   
Radni nie zgłosili  uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   
14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IX.120.2019 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie ustalenia sieci  szkół podstawowych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Żmigród, a także określenia granic obwodów tych 
szkół. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
kierownika.  
Pani Małgorzata Kosińska kierownik ref. OPO poinformowała, że w dniu 17 lipca 2019 r. 
Dolnośląski Kurator Oświaty pismem Nr WNKPS.545.156.2019 MKA pozytywnie zaopiniował 
projekt niniejszej uchwały, zgodnie z art.39 ust.8 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 
Oświatowe (t.j. Dz.U. z 2019 r., poz. 1148). 
 
Radni nie zgłosili  uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 
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1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za  wstrzymujący 
2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   
14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosów „za” 
 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IX.121.2019 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Trzebnickiemu 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
burmistrza Roberta Lewandowskiego.  
Pan Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, że projekt uchwały dot. dofinansowania 
budowy chodnika w m. Radziądz, który został omówiony przy uchwale budżetowej i prosił o 
przegłosowanie go. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   
2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   
14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IX.122.2019 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania osobom fizycznym, 
dotacji celowej z budżetu Gminy Żmigród na dofinansowanie kosztów poniesionych 
na budowę przydomowej oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Żmigród.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez  
Kierownika Wiesława Krasa poinformował, że nadzór uchylił tę uchwałę i musimy ją 
uzupełnić. W uchwale Rady Miejskiej nr 007.VIII.113.2019 z dnia 26 czerwca 2019 r. w 
sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania osobom fizycznym dotacji celowej z budżetu 
Gminy Żmigród na dofinansowanie kosztów poniesionych na budowę przydomowych 
oczyszczalni ścieków, na terenie gminy Żmigród wystąpiła nieprawidłowość w postaci braku 
załącznika – wniosku o udzielenie dotacji na dofinansowanie kosztów budowy przydomowej 
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oczyszczalni ścieków. Ponadto w §2 pkt 11 wystąpił zapis niezgodny z przepisami art. 403 
ust.5 p.o.ś w związku z art. 126 i 127 ust. 1 u.f.p. Ustawodawca nie dopuszcza możliwości 
finansowania lub dofinansowania kosztów zadań publicznych, które już zostały poniesione, 
gdyż wydatek ten miały charakter refundacji poniesionych kosztów, nie zaś dotacji na 
realizację zadania. Przepisy ustawy o finansach publicznych i art. 403 ust. 4-6 Prawo 
Ochrony Środowiska nie dają podstaw prawnych do przyjęcia takiego rozwiązania (wyrok z 
dnia 24 listopada 2016r. Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie – sygn.. akt II 
GSK 954/15 oraz wyrok Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego w Łodzi z dnia 21 listopada 
2017 r. – sygn.. akt I SA/Łd 951/17 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   
2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   
14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IX.123.2019 
 
Projekt uchwały nr 8 w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Żmigród Programu 
„Żmigrodzka Karta Seniora” 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
burmistrza Roberta Lewandowskiego.  
Pan Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, że Program Żmigrodzka Karta Seniora 
jest dla osób powyżej 60 roku życia, zamieszkujących na terenie gminy Żmigród, których na 
terenie gminy jest ponad 3.700 osób. Celem Programu jest aktywizacja społeczna 
żmigrodzkich seniorów poprzez stworzenie oraz rozwijanie systemu ulg, zwolnień i rabatów 
umożliwiających zwiększony dostęp do ofert kulturalnych i usług.  Źmigrodzcy seniorzy po 
okazaniu Żmigrodzkiej Karty Seniora, będą mogli korzystać z promocji i ofert skierowanych 
specjalnie z myślą o nich. Poinformował, że Powiat będzie partnerem. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   
2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   
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12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   
14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IX.124.2019 
 
 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku obrad 
zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM IX SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1550. 
Protokołowała; 
/-/Stanislawa Wrońska 

 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Żmigrodzie  
  /-/mgr inż. Jan Czyżowicz  

 


